
ПЪЛЕН СТЕНОГРАФСКИ ПРОТОКОЛ № 9 

ОТ ДИСТАНЦИОННОТО ЗАСЕДАНИЕ ЧРЕЗ 

ВИДЕОКОНФЕРЕНТНА ВРЪЗКА 

НА СЪДИЙСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

ПРОВЕДЕНО НА 11 МАРТ 2025 г. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ: Боян Магдалинчев – представляващ 

Висшия съдебен съвет  

 

ОТСЪСТВАЩИ: Атанаска Дишева, Боян Новански, Галина 

Захарова, Даниела Марчева, Олга Керелска 

 

На заседанието присъства Димитър Ненов – за главен секретар 

на Висшия съдебен съвет съгласно Заповед № ВСС – 

5905/06.03.2025 г. 

 

Откриване на заседанието – 09.37 ч.  

 

 

БОЯН МАГДАЛИНЧЕВ: Уважаеми колеги, откривам 

заседанието на Съдийската колегия на Висшия съдебен съвет днес, 

11 март 2025 г. 

Колеги, от проверката на кворума, която направихме се 

оказа, че в момента присъстват в залата и на мониторите общо 

шест човека.  

Днес отсъстват следните колеги: Атанаска Дишева – в 

платен отпуск, Олга Керелска – в платен отпуск, Галина Захарова – 

в платен отпуск, Даниела Марчева и Боян Новански – също са в 

платен отпуск. 
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Колеги, при наличието на тези обстоятелства не можем 

да продължим заседанието на Съдийската колегия. Не е налице 

изискуемият кворум от минимум осем членове на Съдийската 

колегия, поради което заявявам, че ще закрия заседанието на 

Съдийската колегия.  

Ще помоля за следващото заседание своевременно да 

бъде уведомена за изслушване Миглена Тенева Тянкова – съдия в 

Окръжен съд-Хасково, която днес трябваше да бъде изслушана от 

нас и се явява тук лично.  

Колега Кояджиков, слушаме Ви. Заповядайте. 

ДРАГОМИР КОЯДЖИКОВ: Господин Магдалинчев, освен 

съдията Тянкова, която трябваше да изслушаме, днес имахме 

изслушване на още двама съдии по повод тяхното атестиране. 

БОЯН МАГДАЛИНЧЕВ: Да – Росица Василева и Мария 

Иванова-Георгиева. 

ДРАГОМИР КОЯДЖИКОВ: Те също следва да бъдат 

своевременно уведомени. Дали ще е за следващото заседание? Но 

нека да бъдат поне уведомени. Да, може и за следващото, но това 

трябва да стане своевременно. 

А, иначе за изслушването на Тянкова, според мен, даже, 

колеги, би следвало да има решение на Съдийската колегия за 

определяне на дата, но щом казвате „следващо“ – следващо. 

БОЯН МАГДАЛИНЧЕВ: Да, за следващо заседание, 

тогава вече да се определи дата... (Реплики на изключени 

микрофони.) 

ДРАГОМИР КОЯДЖИКОВ: Тук няма нужда от решение, 

просто трябва да уведомим двамата колеги, които са за изслушване 

на възраженията. 

БОЯН МАГДАЛИНЧЕВ: Задължително. 
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ДРАГОМИР КОЯДЖИКОВ: Нека това да стане 

своевременно днес, за да има 7-дневен срок за тяхното явяване на 

18-ти. Благодаря Ви. 

БОЯН МАГДАЛИНЧЕВ: Тук се събира доста материал за 

едно заседание, което ще последва може би следващата седмица, 

да се види кои точки трябва да бъдат включени. До тук са 31 точки 

от днешното заседание, може би ще се съберат още, но това вече 

ще го решава допълнително председателстващият Съдийската 

колегия, когато одобрява дневния ред. 

Колеги, закривам заседанието на Съдийската колегия на 

Висшия съдебен съвет.  

 

 

Закриване на заседанието – 09.40 ч. 

 

Стенографи: 

Вася Йорданова 

(Изготвен на 11.03.2025 г.) 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ: 

БОЯН МАГДАЛИНЧЕВ 

 

Публикуван на 11.03.2025 г. 
 

 

 

 


